
 
Styrelsemöte i U-schack  den 16 december 2007  
 
Deltagare: Gert Åkerman, Johanna Fjellander, Urban Lundbäck. Rasmus Myklebust., Daniel Löfberg,  
Rolf Schwartz, Roger Andersson, Mats Sjödin 
 
§ 1. Mötets öppnande.  
Gert hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2. Val av sekreterare.  
Daniel valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 3. Föredragningslistan.  
Föredragningslistan genomgicks och efter lite strykningar godkändes den. 
 
§ 4. Föregående mötesprotokoll.  
Föregående mötesprotokoll godkändes.  
 
§ 5. Uppföljning av föregående protokoll 
Vi gick igenom protokollet och la det till handlingarna 
 
§ 6. Ekonomisk redogörelse  
Ekonomin ser ok/god, men vi måste nog köpa in kungar under nästa år. Vi får fadderbidrag för varje ny klubb 
som startas. Vi skickar 1500:- första året till klubben i stödbidrag. Vi betalar ut så länge vi får bidrag. 
 
§ 7. Skol-SM 2008 i Surahammar  
Kommittén kommer att ha möte i januari. Daniel visade upp ett utkast till programboken som kommer att 
användas i tävlingen.  
 
§ 8. Tävlingskommittén 
Roger tog upp att vi har tappat deltagare i lågstadiet, Ny tävling som heter Kungsdraget och kommer att spelas i 
Kungsör 5/1-08 alltså trettonhelgen. Roger tog och också upp Mälardaslserien och pratade allmänt om den. Han 
funderade också på att ta fram en plakett till serien. Håller budget med marginal. 
 
§ 9. Schack 4:an kommittén  
Deltagarantalet har backat i länet. På kommuntävlingen i Västerås så kom det bara 70-80 deltagare. En extra 
satsning på Schack 4:an kommer att ske under 2008-2009, Mer info kommer efter nästa möte. 
 
§ 10. Utbildningskommittén.  
Under hösten har vi haft följande: Ett läger som hölls i Rävnäs, Lottningskurs som hölls på Ruukki i Virsbo, 
En ungdomsledarkurs på samma ställe som lottningskursen va på. Under våren kommer ett läger att hållas och 
en domar kurs att bli av. 
 
§ 11. Seniorkommittén 
Se tävlingskommittén, flyter på men det är oroväckande lite tävlingar i länet för seniorer.  
 
§ I5 Övriga frågor.  
Vi stämde av med Mats om vad han har gjort under året. Han har gjort 25 klassbesök i Arboga, Köping, Sura 
och Salaområdet. 
 
§ 16. Mötets avslutande.  
Gert tackade för visat intresse och avslutade mötet  
Nästa möte äger rum den 27 april 2008 klockan 17.00 i samfällighetslokalen. 
 
 
Vid protokollet     Justeras 
  
 
Daniel Löfberg    Gert Äkerman 
Sekreterare     Ordförande 
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